
SIKH11/25

Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry
Hallituksen kokous SIKH11/2025

Aika: tiistaina 11.3.2025, kello 17:00

Paikka: TU5, Maarintie 8, Espoo

Hallituksesta paikalla:

Puheenjohtaja Emma Uusküla

Varapuheenjohtaja Johannes Viirimäki

Rahastonhoitaja Nelli Liljasto

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Teemu Heikkinen

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Henri Aito

Hovimestari Tuomas Rantamäki

Hovineuvos Matilda Ahonen

Viestintämestari Yassine Ramid

Kv-fuksikapteeni Markus Aaltio

Teknologiamestari Simeon Pursiainen

Yrityssuhdemestari Tuomas Hintikka

Hallituksesta poissa:

Hyvinvointimestari Niklas Ritalahti

Opintomestari Mikael Vatiainen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17:15.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla yli puolet

(11/13). Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.
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4. Edellisten kokousten pöytäkirjat

Hyväksyttiin pöytäkirja SIKH10/25.

5. Ilmoitusasiat

Kv-fuksibileet ja fuksijäynä perjantaina!

YIT-kurssi hajottaa hallituslaisia.

Diesel 1,9 €, kallista.

6. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: Nautittu kiltalounaasta. Valmisteltu sisältöä toimikuntien

puheenjohtajien kokoukseen.

Varapuheenjohtaja: Jatkettu Aprillisitsien suunnittelua hieman, muuten vain

sihteerin rutiinihommia.

Rahastonhoitaja: Laskut maksettu. Kokeiltu uusia keinoja saada enemmän

jäsenmaksuja.

FTMK:

Kandipuoli: ELECin kanssa kokoustettu ensimmäistä kertaa. Orientaatioviikon

ohjelma alkaa torstai-iltaa lukuunottamatta olla selvä. Varaslähdön päivämäärä

ja tilakähmyilyt ovat aiheuttaneet päänvaivaa. Kevään fuksitapahtumiin tehty

varauksia ja hankintoja. Tällä viikolla fuksijäynä!

Kv-puoli: KvTMK:n kanssa kokoustettu ja suunniteltu tulevaa wappua.

HTMK: Turnajaissitsit meni pääosin hyvin! InkubioxSIK sitsien ilmo aukesi ja

sitä sitten ajamaan eteenpäin.

Yassine Ramid poistui kokouksesta ajassa 17:29.

Yassine Ramid liittyi kokoukseen ajassa 17:30.

HVTMK: Ei uusia kuulumisia.

OPTMK: Keskusteltu koulun kanssa mahdollisista FPB (FuksiProffaBuffa)

päivämääristä: 29.9., 1.10., 7.10. tai 8.10. Samalla oli puhetta

opiskelijarekrytointitapahtumista. Eilen (10.3.) oltiin Emman kanssa

kiltalounaalla ja ruoka maistui. Puhuttu ELECin opisten kanssa Laitosriehan
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järkkäämisestä. Kokoustettu opintoneuvoston kanssa ja kuumana aiheena oli

paperiset todistukset, joiden puolesta tullaan kirjoittamaan lausunto.

TTMK: Webiin hoideltu uusia juttuja.

YTMK: Toimikunnan kokous meni hyvin. Gravitaatioitu ja ISO-sitseistä selvitty?

VTMK: Ei oikeastaan mitään uutta tältä kertaa.

7. Hallintoasiat

7.1. Jäsenhakemukset

Hyväksyttiin liitteen 7.1 mukaiset jäsenhakemukset.

7.2. Vuosijuhlakutsut

Eskon häät (ESO) 5.4.

Johannes oli halukas lähtemään. Valittiin Johannes edustamaan kiltaa

Eskon häihin.

Aalto Marketing Society 5.4.

Simeon oli halukas lähtemään. Valittiin Simeon edustamaan kiltaa

AMS:n vuosijuhlille.

7.3. Muut hallintoasiat

Ei muita hallintoasioita.

8. Talousasiat

8.1. Laskut ja kulukorvaukset

Hyväksyttiin liitteen 8.1 mukaiset laskut ja kulukorvaukset yhtä laskua

lukuun ottamatta.

8.2. Muut talousasiat

Ei muita talousasioita.
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9. Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin FXQ:n järkkääjäryhmästä.

Keskusteltiin lahjaideoista killan kunniajäsenelle.

Keskusteltiin Sätkyn kevätkursiosta. Sovittiin, että kaikki paikalle pääsevät

voivat osallistua Sätkyn isännöintiin.

Keskusteltiin hallitushärpäkkeen logosta. Suoritettiin Telegram-äänestys

logoideoista.

Keskusteltiin killan englanninkielisestä viestinnästä. Keskusteltiin siitä, miten

killan tiedotusta voisi parantaa kansainvälisille opiskelijoille.

Keskusteltiin killan hallinnoimien Telegram-kanavien näkyvyydestä. Todettiin,

että Telegram-kanavista olisi hyvä tiedottaa kiltalaisia.

10. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään tiistaina 18.3. kello 16:15.

11. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous kello 18:24.

Pöytäkirjan vakuudeksi

_______________________ _______________________

Emma Uusküla Johannes Viirimäki

Puheenjohtaja Sihteeri
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